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Referat HB-møde d. 15. november 2023 kl. 19 i ”Huset” 

Deltagere:  

René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - 

Thomas Sørensen (TS) - Peter Svendsen (PS) - Vibeke Schmidt (VS) - Sebastian Kriegel 

Opstrup (SKO) - Carsten Guldberg (CG) - Hanne Kryger (HK) - Peter Kjærgaard 

Kriegbaum (PKK) - Anders Lou Henriksen (ALH). 

Afbud: Asger Kamstrup-Tønnesen - Erik Bahn. 

Fraværende: Steen Kriegel Pedersen - Gunner Jensen - Bo de Fries - Erik Ørnskov -  

Philip Schwartz. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referater: HB-mødet d. 9/3-23, FU-møder d. 24/4-23, 22/6-23, 6/9-23 

og 11/10-23: 

Ingen bemærkninger. 

2. Status vedr. branden på sommerlejren: 

 Genopførelsen har desværre ligget stille siden nytår pga. kommunens krav om en KK2 

undersøgelse. Den har taget urimelig lang tid hos Rambøll, men er nu næsten klar til 

aflevering til kommunen, så vi kan få byggetilladelsen, forhåbentlig inden jul. 

Bredal, der skal stå for den indendørs entreprise, har meddelt, at de sandsynligvis er 

klar, når vi modtager byggetilladelsen. 

3. Økonomi: 

 Forventningen til året er et nul resultat. Likviditeten er fortsat god. 

 Med henblik på etablering af jordvarme på lejren har vi sendt 4 ansøgninger om tilskud 

fra fonde, men der er kommet afslag på de 3. Flere muligheder undersøges. 

4. CF’s administration: 

 RTO kontakter Gunnar vedr. en oversigt over hvem der har nøglekort. En ny slags 

nøgleboks til Huset undersøges. Opvaskemaskinen er fikset efter nedbrud i sidste 

uge. Ny postkasse ved kontoret er sat op. 

5. Brugerbestyrelsen og KK: 

 Samarbejdet foregår i en positiv atmosfære, Morten Slaatorn gør et godt arbejde og 

får løst de fleste af vore ønsker. 

RTO undersøger status vedr. resterende brugerbestyrelsesmidler for 2023 og 

iværksætter det mulige. 

6. KFUMs brugsret i Emdrupparken: 

 VS og Malene Svedal holder møde med et medlem af kommunens Kultur- og  

Fritidsudvalg for evt. at opnå forståelse for vores situation og fortrinsretten til 

Emdrupparken. 

Boldklubben er hårdt ramt med træningstider på kunstgræsbanerne, da fremmede 

klubber har fået tildelt tider på den nye bane. PS har udarbejdet en protest til 

kommunen, den indsendes straks. 

VS og Malene udarbejder et separat svar vedr. forhandlingerne om forpagtning af 

cafeen. 



7. Opdatering på Emdruphallen efter hærværk: 

 D. 20. oktober havde unge fra området været i Emdruphallen og åbnet for 

brandslangen, hvilket gav en større oversvømmelse af halgulvet. Lige nu kan man 

bruge en mindre del af hallen, men det er kun en lille lappeløsning. Der er endnu ingen 

tidshorisont i forhold til, hvornår hallen kan bruges igen. Hvis gulvet skal udskiftes, 

taler vi om adskillige måneder. 

Desuden har vi igen oplevet, at nogle store drenge sidder og brænder papir og andet i 

forhallen, og i det hele taget er medvirkende til at skabe utryghed. 

Vi må overveje, hvordan vi får genetableret en form for vagtmandsordning for 

Emdrupparken. 

8. Status på kunststofbane, beachbaner og padelbaner: 

 Alle baner er brugbare, og det ser lovende ud til den kommende sæson. Efter en 

drøftelse var der enighed om, at RTO besvarer en henvendelse fra kommunen med, at 

vi vil vente med en markering heraf til foråret 2024 RTO appellerede til fælles fodslag 

udadtil i vores dialog fx med kommunen. 

Tennis har haft en snak med naboerne til padelbanerne om lys- og støjforhold og 

forklaret dem, at det er kommunen, som er den ansvarlige part.  

9. Tryghed i Emdrupparken: 

Er behandlet sammen med punkt 7. 

10. ”Huset”: 

Er behandlet under punkt 4. 

11. Caféen: 

 Vi og vores forpagter afventer forhandlingerne med kommunen ang. ”husleje”. 

12. Orientering fra afdelingerne. 

 Fra Borggruppen: Er presset af udlejer, som helst have at de skal fraflytte deres 

lokaler, Fredensgade 3, Nørrebro. 

 Fra Tennis: Arbejder på en skitse til et klubhus bag ved tennisbanerne. 

Bane 3 og 4 skal renoveres. Medlemstallet er oppe på ca. 1.100 - og dertil ca. 500 

padelmedlemmer. 

13. Kommende HB-møder og generalforsamlingen 2024: 

 Der indkaldes til HB-møde efter behov. Generalforsamling bliver onsdag d. 13/3-24. 

14. Eventuelt. 

 RTO har indstillet VS til Bispebjerg Lokaludvalgs Frivillighedspris 2023. 

 

Centralforeningen, 17.11.23 


